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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az Energiaügyi minisztérium válasza a Magyar 
Mérnöki Kamara gödi akkumulátorgyárral kapcsolatban megfogalmazott aggályaira? – II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  K/3531.  számon  írásbeli  kérdéssel  fordultam Önhöz,  amelyben  arra  szerettem volna
választ  kapni,  hogy  mi  az  Energiaügyi  Minisztérium válasza  a  Magyar  Mérnöki  Kamara  gödi
akkumulátorgyárral kapcsolatban megfogalmazott aggályaira. Mivel a feltett, konkrét kérdésemre
nem sikerült választ kapnom, ismét Önhöz fordulok:

A Magyar Mérnöki Kamara február 7-én adott  ki egy közleményt,  amelyben komoly kritikákat
fogalmazott meg a gödi akkumulátorgyárral és annak működésével kapcsolatban.

A közleményben leírják, hogy a gödi gyár engedélyezésének és működésének hatósági kontrollja
mintapéldája és jó gyakorlata kellett volna, hogy legyen a hasonló hazai beruházásoknak, segítve a
szakértők és a hatóságok munkáját és az érintett lakosság véleményformálását, elfogadását. Leírják
ugyanakkor, hogy sajnos ez nem történt meg és több súlyos problémát is felvetnek. Megemlítik
továbbá, hogy a gyár működésének környezeti hatásai miatt folyamatosak a lakossági panaszok.
Szó esik arról is, hogy a gyár tényleges víz, energia és alapanyag felhasználási értékei, környezeti
kibocsátásai  nem  ismertek.  A  legsúlyosabb  megállapítás  talán  az,  hogy  a  vonatkozó
kormányrendelet a gyártási tevékenység alapján szükségessé tette volna a környezeti hatásvizsgálati
eljárás  és  az  egységes  környezethasználati  engedélyezési  eljárás  lefolytatását,  az  egyes  ütemek
megvalósítása előtt mégis csak előzetes vizsgálatok készültek.

A Magyar Mérnöki Kamara szerint a gyár valós környezeti hatásainak megismerésére, a hiányzó
információk  pótlására  és  a  felmerült  lakossági  panaszok  kezelésére  a  hatóság  által  elrendelt
teljeskörű környezetvédelmi felülvizsgálat elvégzésére van szükség.

Az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:



• Hajlandó a kormány a Magyar Mérnöki Kamara javaslatát figyelembevéve elrendelni a gödi gyár
esetében a teljeskörű környezetvédelmi felülvizsgálatot?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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